
 

 

Nijkerkerveen 5 maart 2022 

Aan de voorzitter                                                                                                                                                           

van de gemeenteraad                                                                                                                                       

van Nijkerk 

Geachte voorzitter, 

Op basis van artikel 33 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere 

werkzaamheden van de gemeenteraad wil ik namens De Lokale Partij, het college 

schriftelijke vragen voorleggen. 

Aanleiding:                                                                                                                                                                    

Vandaag las ik op Nijkerk.Nieuws.nl dat het percentage sociale woningen bij lange na niet 

gehaald is. De Huurdersorganisatie Nijkerk(HON) zegt dat de vastgelegde minimumnorm van 

35% sociale woningen (30% huur en 5% koop) geenszins is gehaald en heeft de gemeente 

om sociale nieuwbouwcijfers gevraagd. Deze cijfers zouden volgens de gemeente niet 

beschikbaar zijn en worden pas in juni verwacht. De woningstichting Nijkerk geeft aan dat er 

van de 349 opgeleverde woningen slechts 82 sociale woningen zijn en dat er tegelijkertijd 44 

woningen zijn gesloopt of verkocht. 

       Vragen:   

1- Klopt het dat de gemeente niet beschikt over de sociale nieuwbouwcijfers en dat 

deze pas in juni verwacht worden? 

2- De woningstichting beschikt, volgens de HON, wel over de cijfers en geeft aan dat er   

van de 349 opgeleverde woningen in 2021 slechts 82 sociale woningen in de hele 

gemeente zijn opgeleverd en dat er 44 zijn gesloopt of verkocht.                                                                            

Kunt u deze cijfers bevestigen? 

3- Als deze cijfers kloppen, kunt u dan aangeven waardoor er slechts 82 sociale 

woningen zijn opgeleverd? 

4- Bent u het met ons eens dat het vreemd is dat de gemeente niet en de 

woningstichting wel over de cijfers beschikt. 

5- Als de cijfers van de woningstichting kloppen, zijn er dus te weinig  sociale woningen 

gebouwd. Kunt u in dat geval aangeven hoe dit probleem op korte termijn aangepakt 

gaat worden?                                                                                                                                          

Ik verzoek u hierbij deze vragen ter kennis te brengen van het college en de overige 

leden van de raad.  Graag ontvang ik schriftelijk antwoorden op deze vragen.                             

 

Met vriendelijke groet,  

Patricia van Loozen (De Lokale Partij) 



 

 

 


